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Referat – FAU Møte #8 Juni 2023-24 

 

Møtedato og tidspunkt: 4.juni kl.19.00-21.00 

Møtested:  Gausel Skole personalrommet  

 

Møtedeltakere 

Rolle/representant Navn Oppmøte 

1.Trinn Kristin Bjelland 
 

2.Trinn Tom Kindingstad 
 

3.Trinn Torill Terese Olufsen 
 

4.Trinn Marie Bjelland 
 

5.Trinn Marianne Gausel 
 

6.Trinn Marit Fjogstad 
 

7.Trinn Merethe Skretting 
 

SFO Marita Bjelland Botne 
 

Representant Miljøgruppen Lykke Gemmer 
 

Representant 17.mai komite Berit Danielsen 
 

Sekretær/Referent Marie Bjelland 
 

Kasserer Malgorzata Kufel 
 

Nestleder Sofya Matusova (innstilles) 
 

Leder Lars Christian Bruno 
 

Rektor Henning Aastvedt 
 

 

Agenda 

Del 1: (med rektor tilstede) 

Saksnr. Beskrivelse 

50-23/24 Godkjenning av innkalling og referat 

Godkjent 

51-23/24 Ny nestleder i FAU/leder i SU innstilles 

Sofya Matusova innstilles som ny nestleder.  

52-23/24 Informasjon fra rektor: 

• Beintøftkonkurranse: Skolen er påmeldt konkurranse. Elevene er gode på å 

gå til skolen. Oppfordring om at foreldre ikke kjører elevene til skolen, 

verken når det er beintøft eller resten av skoleåret.  

• Skolekor: Gausel skole ønsker å starte skolekor. Kommunen søker nå etter 

dirigent til dette (kulturskolen). Koret starter opp neste skoleår. Det vil bli 
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øving tirsdager rett etter skolen. Elever fra 3.-7. klasse kan bli med. Det er 

ikke bestemt hvordan organiseringen blir enda, om det blir skolen alene 

eller om noen foreldre involveres. Med en gruppe foreldre kan man lage 

organisasjon og få til mer.  

• Skolehage: Har gjort avtale med Fritidsgården om å lage skolehage 

sammen med dem. Det er spesielt aktuelt for 6. trinn som har mat og 

helse. Alle klassene får noe plass.  

• Skoleavslutning: Oppfordring fra skolen om at avslutninger og 

arrangementer er for trinn, heller enn den enkelte klasse, der det er mulig.  

• Personalsituasjon: Det rekrutteres nå noe nytt miljøpersonell.  

53-23/24 Høstens foreldremøte 

I fjor hadde Gausel skole foreldremøte samme dag som Gautesete og en barnehage. 

Dette ønsker en å unngå i år. Forslag om foreldremøte torsdag 19. september 

Forslag til tema på foreldremøte i klassene: 

- Oppfordring til å ikke kjøre elevene til skolen 

- Fylle opp dugnadslistene – alle bidrar med noe i løpet av året 

- Digital medier  

Klassekontakter sjekker og oppdaterer klassegruppene i Spond 

54-23/24 «Pulsen» - Status per trinn 

3. trinn: Spørsmål om status ang ladeskap som ønske fra forrige møte. Svaret fra 

skolen er at dette er vanskelig med tanke på metodikk og lekser.  

5. trinn: Det er ikke god stemning på trinnet, spesielt i to av klassene, etter at det er 

gjort endringer i klassene for neste skoleår. Hovedproblemet er nok at dette har 

skjedd veldig raskt og at det har vært lite og sein kommunikasjon om prosessen. 

Viktig at skolen tar lærdom av denne prosessen og formidler informasjon tidlig. 

6. trinn: Spørsmål: Er det organisert rydding av skolegården utenom 17. mai? Svar 

fra skolen: Det ryddes og kostes av skolen et par ganger i året. Det er en utfordring 

at det kommer mye ned fra skogen ved regn.  

Spørsmål om avslutningstur: Kan de som nå er i 7. lage en oversikt over hva de har 

gjort og hvordan de har organisert turen, for å lette arbeidet for neste års 7. trinn? 

Det hadde lettet arbeidet om dette ble gjort fast.  

Det er lurt å ha en turkomite slik at klassekontaktene ikke trenger å ta ansvar for 

turplanlegging.  

7. trinn: Det virker som de fleste er fornøyd med klassene på ungdomsskolen. 

Besøksdag i morgen.  

 

Det kom også noen innspill om 17. mai fra trinnene, se neste sak.  
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Del 2: (uten rektor tilstede) 

Saksnr. Beskrivelse 

55-23/24 Status 

• Status fra 17.mai komite.  

Det har vært et erfaringsmøte etter 17. mai. Noe av det som ble tatt opp var at det er 

en utfordring når foreldre ikke stiller til oppgavene de har og at det på noen trinn er 

vansker med å få tak i nok folk.  

Vi fikk klarhet i at komiteen ikke trenger å heise flagget lenger – kommunen gjør det. 

Ønske om nye klassefaner. Skolen spør om Fau bidra med midler til dette. Da trengs en 

plan og søknad om en sum.   

Innspill fra trinnene om 17. mai:  

Er det mulig å rigge til 17. mai på et annet tidspunkt enn kvelden 16. mai? Kan det for 

eksempel gjøres 15. mai? 

Ønsker informasjon om når/hvor kakefat hentes og et kart over leker/kiosk?  

Spørsmål om det er mulig å åpne kiosken tidligere for å slippe så mye kø. Svar: Det 

åpnes så fort det er mulig.  

Det er vanskelig å høre talene for alle. Høyttaleren ble kjøpt inn ny i fjor, kanskje må 

innstillinger sjekkes. 

 

• Status fra Miljøgruppen:  

Elevkveld 13. juni. Der skal alt være under kontroll. Det er ønske om at tidspunkt for 

elevkveld formidles tidligere. Komiteen oppdaterer årshjul til neste års miljøkomite.  

56-23/24 Eventuelt 

• Nye klassekontakter: Det er ikke avklart hvem som blir klassekontakter på 

neste års 5. og 6. trinn på grunn av endringer i klassene.   

• Omfordeling av klassene på 5.trinn (neste års 6.trinn):  

Det ble gitt informasjon fra representanter fra 5. trinn. Det var enighet om en 

felles prosess videre.   
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Planlagte møter i FAU og SU skoleåret 2023/24 

FAU møter kl.19.00-21.00 SU møter kl.14.30-15.30 

Dato Møte # Status Dato Møte # Status 

19.september 1 Avholdt 14.september 1 Avholdt 

24.oktober 2 Avholdt 13.desember 2 Avholdt 

5.desember 3 Avholdt 13.mars 3 Avholdt 

16.januar 4 Avholdt 12.juni 4 Planlagt 

20.februar 5 Avholdt    

9.april 6 Avholdt    

7.mai 7 Avholdt    

4.juni 8 Avholdt    

 


